
   Protokół Nr XVIII/16

z posiedzenia Rady Miasta Kolno, które odbyło się w dniu 25 listopada 2016 r. w sali konferencyjnej

Urzędu Miasta Kolno. Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 12.00, a zakończono o godzinie 14.30.            

Radni obecni na posiedzeniu:

1. Antonowicz Stanisław

2. Bałdyga Stanisław

3. Brzezińska Halina Jadwiga

4. Kapelański Jan

5. Konstanty Marcin

6. Kuliś Agnieszka Dorota

7. Lewandowski Antoni

8. Makarewicz Klaudiusz

9. Myhal Krzysztof Jeremi

10. Rakowski Mariusz

11. Sielawa Paweł 

12. Szymański Piotr

13. Śniadach Mieczysław

14. Żubrowski Jan

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta – Pan Mieczysław Śniadach. Powitał przybyłych

radnych oraz wszystkich gości zgodnie z załączoną listą obecności. 

Przewodniczący  Rady  stwierdził  prawomocność  posiedzenia  Rady.  Nadmienił,  że  na  ogólną  ilość

15 radnych udział w sesji bierze 14 radnych, co daje quorum do podejmowania prawomocnych uchwał

oraz wniosków. 

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  porządek  obrad  sesji  został  dostarczony  radnym  wraz

z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady. Zaproponował zmianę 9 punktu o treści: „Podjęcie uchwały

w sprawie wyrażenia zgody na wynajem nieruchomości w trybie bezprzetargowym na okres dłuższy niż

3 lata.”

Innych propozycji nie było.

Przewodniczący Rady poddał  zmianę  w porządku posiedzenia  pod głosowanie.  Za  wprowadzeniem

zmiany  w  porządku  dziennym  obrad  głosowało  14  radnych,  głosów  przeciwnych  –  zero,  głosów

wstrzymujących się – zero.
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Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia po zmianach:

1. Otwarcie sesji, zapoznanie z porządkiem obrad.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy między sesjami. 

4. Interpelacje i zapytania radnych.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kolno na 2016 r.

1. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty prolongacyjnej.

3. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.

4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie wyrażenia zgody  na  wynajem  nieruchomości  w  trybie

bezprzetargowym na okres dłuższy niż 3 lata.

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność

Miasta Kolno oraz wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiących własność Miasta

Kolno prawem zabudowy.

6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zorganizowania  wspólnej  obsługi  finansowej  jednostkom

organizacyjnym zaliczonym do sektora finansów publicznych.

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  współpracy  miasta  Kolno  z  organizacjami

pozarządowymi oraz innymi podmiotami w rozumieniu przepisów ustawy o działalności pożytku

publicznego i o wolontariacie na 2017 rok.

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych miasta Kolno w roku szkolnym 2015/2016.

Informacja nt. wyników z egzaminów szkolnych.

9. Informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2015 rok.

6. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej za III kwartał 2016 r.

7. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kolno.

a) zgłaszanie kandydatów na funkcję wiceprzewodniczącego Rady Miasta;

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej;

c) przeprowadzenie głosowania (tajnego);

d) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór.

17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. Wolne wnioski.

18. Zamknięcie obrad. 

Streszczenie posiedzenia:                                   

Ad. 1. 

Jak wyżej. 

2



Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  Panu  Krzysztofowi  Sobiewskiemu  Dyrektorowi  Powiatowego

Centrum Pomocy Rodzinie w Kolnie.

Dyrektor Krzysztof Sobiewski wraz z pracownikami PCPR w Kolnie skierowali do miejskich radnych

apel  i  prośbę  o  pomoc  w  rozpowszechnieniu  informacji  o  rodzicielstwie  zastępczym  i  pomoc

w poszukiwaniu tych kandydatów.

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z ostatniej sesji Rady Miasta Kolno Nr XVII/16 z dnia

9 września 2016 r. był wyłożony do wglądu w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich oraz

na sali obrad przed sesją. Z treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z czym

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag.

Ponieważ  żadnych  uwag  nie  wniesiono,  Przewodniczący  Rady  wnioskował  o  przyjęcie  protokołu

w napisanym brzmieniu. 

Innych wniosków nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu bez odczytania. 

Za wnioskiem głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się - zero.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Rada  jednogłośnie  przyjęła  protokół  Nr  XVII/16  z  dnia

9 września 2016 r. w napisanym brzmieniu.

Ad. 3.

Pan  Mieczysław Śniadach –  Przewodniczący  Rady  –  przechodzimy do  punktu  3  porządku  obrad

tj. sprawozdania Burmistrza Miasta Kolno z pracy między sesjami. 

Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  z  pracy  między  sesjami  przedstawił  Pan  Andrzej

Duda– Burmistrz Miasta (sprawozdanie w załączeniu). 

Przewodniczący Rady poprosił o uwagi do wyżej wymienionego sprawozdania.

Nikt głosu nie zabrał. 

Ad. 4.

Pan  Mieczysław  Śniadach -  Przewodniczący  Rady - przechodzimy  do  4  punktu  tj.  interpelacje

i  zapytania  radnych.  W tym  punkcie  porządku  dziennego  obrad  radni  mogą  zgłaszać  interpelacje.

Uprzejmie proszę radnych o zgłaszanie interpelacji.
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Radny Jan Kapelański dopytywał:

 o możliwości rozbiórki budynku przy ulicy Wojska Polskiego, który grozi zawaleniem;

 o  termin  rozstrzygnięcia  drugiego  przetargu,  który  wyłoni  przedsiębiorcę  do  kompleksowej

modernizacji ulicy Wojska Polskiego, a także kiedy rozpocznie się zapowiadana budowa drogi;

 o  możliwość  pozyskania  dofinansowania  z  Unii  Europejskiej  na  remont  budynku Kolneńskiego

Ośrodka Kultury i Sportu; 

 o  termin  zakończenia  budowy  nowego  zakładu  produkcyjnego  powstającego  na  terenach

inwestycyjnych;

 czy są środki na modernizację kolneńskiej oczyszczalni ścieków. 

Przewodniczący Rady poinformował o piśmie mieszkańców ulicy Łąkowej z prośbą o zamieszczenie

lamp oświetleniowych na ich ulicy i remont tej drogi.

Ad. 5.

Pan Mieczysław Śniadach –  Przewodniczący Rady – przechodzimy do pkt  5  porządku dziennego

tj. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2016 r. Projekt uchwały był w materiałach

i  był  analizowany przez poszczególne Komisje  Rady.  Komisje  Rady nie  wniosły uwag do projektu

uchwały i pozytywnie zaopiniowały ten projekt uchwały.

Dyskusji nie było.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  Za  podjęciem  projektu  uchwały

głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero. 

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwałę  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Kolno

na 2016 r., Rada podjęła jednogłośnie. 

UCHWAŁA Nr XVIII/104/16

(w załączeniu)

Ad. 6.

Pan Mieczysław Śniadach  – Przewodniczący Rady –  przystępujemy do 6  punktu  porządku  obrad

tj.  podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  nieruchomości.  Projekt

uchwały był w materiałach i był analizowany przez poszczególne Komisje Rady. Komisje Rady nie

wniosły uwag do projektu uchwały i pozytywnie zaopiniowały ten projekt uchwały.

Dyskusji nie było.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  Za  podjęciem  projektu

uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero. 

4



Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwałę  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku

od nieruchomości, Rada podjęła jednogłośnie. 

UCHWAŁA Nr XVIII/105/16

(w załączeniu)

Ad. 7.

Pan Mieczysław Śniadach  – Przewodniczący Rady –  przystępujemy do 7  punktu  porządku  obrad

tj.  podjęcie  uchwały  w  sprawie  opłaty  prolongacyjnej.  Projekt  uchwały  był  w  materiałach  i  był

analizowany przez poszczególne Komisje Rady. Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały

i pozytywnie zaopiniowały ten projekt uchwały.

Dyskusji nie było.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  Za  podjęciem  projektu

uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero. 

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwałę  w  sprawie  opłaty  prolongacyjnej,  Rada  podjęła

jednogłośnie. 

UCHWAŁA Nr XVIII/106/16

(w załączeniu)

Ad. 8.

Pan Mieczysław Śniadach  – Przewodniczący Rady –  przystępujemy do 8  punktu  porządku  obrad

tj.  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.  Projekt uchwały był w materiałach i był analizowany

przez poszczególne Komisje Rady. Komisja Budżetu i Finansów nie wydała opinii, natomiast pozostałe

komisje Rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Pan Andrzej Duda - Burmistrz Miasta - do metody nie było zastrzeżeń, wiąże się ona z określonymi

stawkami.  Metoda  ta  zakłada,  że  płacimy  za  osobę  tylko  i  wyłącznie  do  4  członków  w rodzinie.

Uchwała zawiera zniżki już od 2 osób w rodzinie. Cena dla 1 osoby wynosi 16 zł, dla 2 osób - 30 zł,  dla

3  osób -  44  zł,  dla  4  osób -  55  zł.  Gdybyśmy sumę z  przetargu podzielili  przez  wszystkie  osoby

deklarowane wówczas cena przy tej formie wyniosłaby około 14 zł i 1 osoba płaciłaby 14 zł, 2 osoby -

28 zł, 3 osoby - 42 zł, 4 osoby - 56 zł, 5 osób - 70 zł. Tłumaczę to, o czym decydowała Rada w 2013 r.,

żeby to była forma prorodzinna. Oczywiście możemy to zmienić, jeżeli będzie taka wola Rady. 

Cena za zagospodarowanie śmieci tj. przekazanie niesegregowanych odpadów komunalnych do RIPOK

w Czartorii,  z początkowej stawki za 1 Mg wynoszącej 199,42 zł,  już w 2016 r. wzrosła do kwoty

239,31zł, a w 2017 r. będzie kształtować się na poziomie 303,92 zł. Z analiz wynika też, iż mieszkańcy,

mimo zadeklarowania segregacji śmieci, więcej śmieci wrzucają do kontenerów na odpady zmieszane
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niż do pojemników przeznaczonych do recyklingu. Sytuacja ta dodatkowo obciąża wyższymi kosztami

związanymi z zagospodarowaniem odpadów. 

Miasto  Kolno  ma  wysokie  wymogi:  wywóz  śmieci  4  razy  w  miesiącu  -  jeśli  chodzi  o  domki

jednorodzinne,  codziennie  i  na  żądanie  z  terenów  spółdzielni  mieszkaniowej,  dostarczamy  worki

i pojemniki. Jeżeli zakładamy, że standard usług zostaje na takim poziomie jak założyliśmy, to w latach

poprzednich koszt całościowy był około 800 tys. zł, w tym cena śmieci wyniosła około 438 tys. zł. Czyli

więcej niż połowa tej sumy, którą pozyskujemy z przetargu, PUK musi oddać do Czartorii za śmieci. Co

będzie w następnym roku? Do tej sumy, trzeba dołożyć 50% tj. 219 tys. zł. Zostaje około 200 tys. zł

i nikt nie jest w stanie wykonać takiej usługi. Jeśli nie podniesiemy cen, to przy tych zasadach, które

mamy nie zgłosi się nam żadna firma do odbioru i zagospodarowania odpadów. Tymi pieniędzmi nie

możemy dowolnie gospodarować, te środki są znaczone. Jeżeli jest nadwyżka to i tak w następnym roku

musimy ją zniwelować w cenach. Jeżeli jest niedobór, to robimy podwyżkę cen, która musi go pokryć.

Ceny możemy obniżyć, ale obniżając standard usług.  

Radny Jan Kapelański - ile osób nie zapłaciło opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi?

Pan Andrzej Duda - Burmistrz Miasta - 17% osób, które złożyło deklarację.

Radny Marcin Konstanty - nie jestem przeciwny podwyżce cen za odpady, ale uważam, że można

byłoby ją wprowadzić stopniowo. Przyjmujemy, że 90% mieszkańców deklaruje, iż segreguje śmieci,

a Czartoria wystawia rachunki za śmieci zmieszane. Wyszlibyśmy z akcją promocyjną do mieszkańców

i podwyższyli cenę za śmieci od nowego roku, nie o 30% tylko o 20% czy 15%. Jeżeli przez pół roku

akcja nie przyniosłaby efektu, wówczas zbilansowalibyśmy od półrocza i podnieśli cenę w późniejszym

terminie. 

Pan Andrzej Duda - Burmistrz Miasta - w lipcu nie planowaliśmy podwyżki cen. Podwyżka związana

jest  tylko  i  wyłącznie  z  30%  podwyżką  od  tony  śmieci  na  bramie.  Akcje  promocyjne  jakie

prowadziliśmy to m. in.: artykuły w Miesięczniku Kolneńskim, roznosiliśmy ulotki, deklaracje.

Pan Tomasz Bronicki  -  Naczelnik  Wydziału  RG -  miasto  nie  może eksperymentować,  musi  mieć

zabezpieczone środki w budżecie. 

Następnie  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  Za  podjęciem  projektu

uchwały głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych – 3, głosów wstrzymujących się – zero. 

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwałę  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty

za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  stawki  tej  opłaty,  Rada  podjęła

większością głosów. 

UCHWAŁA Nr XVIII/107/16

(w załączeniu)

6



Ad. 9.

Pan Mieczysław Śniadach –  Przewodniczący  Rady –  przystępujemy do 9  punktu  porządku  obrad

tj. podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem nieruchomości w trybie bezprzetargowym

na okres dłuższy niż 3 lata. 

Następnie  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  Za  podjęciem  projektu

uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero. 

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajem

nieruchomości w trybie bezprzetargowym na okres dłuższy niż 3 lata, Rada podjęła jednogłośnie. 

UCHWAŁA Nr XVIII/108/16

(w załączeniu)

Ad. 10. 

Pan Mieczysław Śniadach –  Przewodniczący Rady –  przystępujemy do 10 punktu porządku obrad

tj.  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  stanowiących  własność

Miasta Kolno oraz wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiących własność Miasta Kolno

prawem zabudowy. Projekt uchwały był w materiałach i był analizowany przez poszczególne Komisje

Rady. Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały i  pozytywnie zaopiniowały ten projekt

uchwały. 

Następnie  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  Za  podjęciem  projektu

uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości

stanowiących  własność  Miasta  Kolno  oraz  wyrażenia  zgody  na  obciążenie  nieruchomości

stanowiących własność Miasta Kolno prawem zabudowy, Rada podjęła jednogłośnie. 

UCHWAŁA Nr XVIII/109/16

(w załączeniu)

Ad. 11.

Pan Mieczysław Śniadach –  Przewodniczący Rady –  przystępujemy do 11 punktu porządku obrad

tj.  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zorganizowania  wspólnej  obsługi  finansowej  jednostkom

organizacyjnym zaliczonym do sektora finansów publicznych. Projekt uchwały był w materiałach i był

analizowany przez poszczególne Komisje Rady. Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały i

pozytywnie zaopiniowały ten projekt uchwały. 

Dyskusji nie było.
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Następnie  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  Za  podjęciem  projektu

uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero. 

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwałę  w  sprawie  zorganizowania  wspólnej  obsługi

finansowej  jednostkom  organizacyjnym  zaliczonym  do  sektora  finansów  publicznych,  Rada

podjęła jednogłośnie. 

UCHWAŁA Nr XVIII/110/16

(w załączeniu)

Ad. 12.

Pan Mieczysław Śniadach –  Przewodniczący Rady –  przystępujemy do 12 punktu porządku obrad

tj.  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  współpracy  miasta  Kolno  z  organizacjami

pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  w  rozumieniu  przepisów  ustawy  o  działalności  pożytku

publicznego i o wolontariacie na 2017 rok. Projekt uchwały był w materiałach i był analizowany przez

poszczególne  Komisje  Rady.  Komisje  Rady  nie  wniosły  uwag  do  projektu  uchwały  i  pozytywnie

zaopiniowały ten projekt uchwały.

Dyskusji nie było.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  Za  podjęciem  projektu

uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwałę w sprawie przyjęcia Programu współpracy miasta

Kolno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami w rozumieniu przepisów ustawy

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 rok, Rada podjęła jednogłośnie. 

UCHWAŁA Nr XVIII/111/16

(w załączeniu)

Ad. 13.

Pan Mieczysław Śniadach –  Przewodniczący Rady –  przechodzimy do pkt 13 porządku dziennego

tj.  informacji o stanie realizacji zadań oświatowych miasta Kolno w roku szkolnym 2015/2016 oraz

informacji  nt.  wyników z egzaminów szkolnych. Informacje były w materiałach i  były analizowane

przez poszczególne Komisje Rady. Komisje Rady nie wniosły uwag, zatem proszę o zabieranie głosu

w sprawie informacji.

Dyskusji nie było.
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Uwag do informacji nie wniesiono, w związku z tym Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada

przyjęła  informację  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  miasta  Kolno  w  roku  szkolnym

2015/2016 oraz informację nt. wyników z egzaminów szkolnych.

Ad. 14. 

Pan Mieczysław Śniadach – Przewodniczący Rady –  przechodzimy do pkt 14 porządku dziennego

tj. informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2015 rok. Informacje były w materiałach

i były analizowane przez poszczególne Komisje Rady. Komisje Rady nie wniosły uwag, zatem proszę

o zabieranie głosu w sprawie informacji.

Dyskusji nie było.

Uwag do informacji nie wniesiono, w związku z tym Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada

przyjęła informację o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2015 rok.

Ad. 15.

Pan Mieczysław Śniadach – Przewodniczący Rady – przechodzimy do pkt 15 porządku dziennego

tj. sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej za III kwartał 2016 r. Sprawozdanie było w materiałach

i było analizowane przez poszczególne Komisje Rady. Komisje Rady nie wniosły uwag, zatem proszę

o zabieranie głosu w sprawie sprawozdania.

Radna Agnieszka D. Kuliś zaproponowała, aby Straż Miejska zwracała uwagę na to czym mieszkańcy

Kolna palą w piecach. 

Uwag  do  sprawozdania  nie  wniesiono,  w  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  stwierdził,

że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej za III kwartał 2016 r.

Ad. 16.

Pan Mieczysław Śniadach – Przewodniczący Rady – Wysoka Rado! Zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy

o  samorządzie  gminnym,  Rada  Miasta  wybiera  ze  swego  grona  Wiceprzewodniczącego  Rady

w głosowaniu tajnym, bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego

składu Rady.

Przechodzimy do wyboru Wiceprzewodniczącego Rady. Wybór zgodnie z prawem musi być dokonany

w głosowaniu tajnym, dlatego też wnioskuję o zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczącego Rady

Miasta Kolno.  Przypominam, że zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie,  dlatego

każdorazowo będę zwracał się z zapytaniem do zgłoszonej osoby, czy wyraża zgodę.
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Radny Piotr Szymański zgłosił kandydaturę radnego Pawła Sielawę.

Radny Paweł Sielawa wyraził zgodę na kandydowanie.

Radny Jan Żubrowski zgłosił kandydaturę radnego Jana Kapelańskiego.

Radny Jan Kapelański wyraził zgodę na kandydowanie.

Radny Klaudiusz Makarewicz zgłosił kandydaturę radnego Marcina Konstanty.

Radny Marcin Konstanty wyraził zgodę na kandydowanie.

Innych zgłoszeń nie było, w związku z powyższym Przewodniczący Rady stwierdził zamknięcie listy

kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kolno.

Pan  Mieczysław  Śniadach -  Przewodniczący  Rady –  przystępujemy  do  powołania  Komisji

Skrutacyjnej dla wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta w trzyosobowym składzie. Przypominam,

że osoby kandydujące nie mogą wchodzić w skład Komisji Skrutacyjnej. Proszę o zgłaszanie radnych do

pracy         w Komisji.

Radny Paweł Sielawa zgłosił kandydaturę radnego Piotra Szymańskiego.

Radny Piotr Szymański wyraził zgodę na kandydowanie.

Radna Halina J. Brzezińska zgłosiła kandydaturę radnego Jana Żubrowskiego.

Radny Jan Żubrowski wyraził zgodę na kandydowanie.

Radny Stanisław Antonowicz zgłosił kandydaturę radnej Agnieszki D. Kuliś.  

Radna Agnieszka D. Kuliś wyraziła zgodę na kandydowanie.  

Więcej zgłoszeń nie było.

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany skład Komisji Skrutacyjnej:

1. Piotr Szymański

2. Jan Żubrowski

3. Agnieszka Dorota Kuliś

Za  przedstawionym  wyżej  składem  głosowało  14  radnych,  głosów  przeciwnych  –  zero,  głosów

wstrzymujących się – zero.

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada powołała Komisję Skrutacyjną w osobach:

1. Agnieszka Dorota Kuliś 

2. Piotr Szymański

3. Jan Żubrowski

Przewodniczący  Rady  ogłosił  10  minutową  przerwę  w  celu  ukonstytuowania  się  Komisji  i

przygotowania kart do głosowania.
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Po przerwie Rada wznowiła obrady.

Przewodniczący  Rady  –  proszę  Przewodniczącego  Komisji  Skrutacyjnej  o  krótkie  przypomnienie

zasad głosowania. 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Pani Agnieszka D. Kuliś objaśniła pokrótce zasady głosowania.

Po czym Przewodniczący Rady poprosił  Przewodniczącą Komisji  o wyczytywanie z  listy  z  imienia

i  nazwiska obecnych na sesji radnych, a wyczytany radny odbiera od Komisji kartę do głosowania,

następnie podchodzi do stolika i wrzuca do urny kartę do głosowania. Przypomniał, że do dyspozycji

jest parawan, za którym nikt nie będzie przeszkadzał przy zaznaczaniu na karcie kandydata, na którego

chcemy oddać swój głos.

Przewodniczący Rady stwierdził, że tajność głosowania jest zapewniona. 

Po wrzuceniu do urny karty do głosowania  przez ostatniego radnego Przewodniczący Rady ogłosił

10 minutową przerwę na obliczenie głosów i podanie wyników głosowania. 

Po przerwie Rada wznowiła obrady. 

Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej Pani  Agnieszka  D.  Kuliś odczytała  protokół  Komisji

Skrutacyjnej. W wyniku głosowania poszczególni kandydaci otrzymali następujące ilości głosów:

1. Pan Jan Kapelański - 5 głosów;

2. Pan Marcin Konstanty - 5 głosów;

3. Pan Paweł Sielawa - 4 głosy.

Zgodnie z załącznikiem Nr 4 do Statutu Miasta Kolno uchwalonego uchwałą Nr XXXI/168/09 Rady

Miasta Kolno z dnia 28 maja 2009 r. w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Kolno, Komisja Skrutacyjna

stwierdza,  iż  do  drugiej  tury  przechodzą  dwaj  kandydaci  z  największą  liczbą  otrzymanych  głosów

tj. Pan Jan Kapelański i Pan Marcin Konstanty.

W związku z powyższym Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej poinformowała, że odbędzie się druga

tura wyborów Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kolno. 

Przewodnicząca  Komisji  objaśniła  pokrótce  zasady  głosowania.  Wyczytywała  z  listy  z  imienia

i nazwiska obecnych na sesji radnych, a wyczytany radny odbierał od Komisji kartę do głosowania,

następnie podchodził do stolika i wrzucał do urny kartę do głosowania. Przewodnicząca przypomniała,

że  do dyspozycji  jest  parawan,  za  którym nikt  nie  będzie  przeszkadzał  przy zaznaczaniu  na  karcie

kandydata, na którego chcemy oddać swój głos.

Przewodniczący Rady stwierdził, że tajność głosowania jest zapewniona. 

Po wrzuceniu do urny karty do głosowania  przez ostatniego radnego Przewodniczący Rady ogłosił

10 minutową przerwę na obliczenie głosów i podanie wyników głosowania. 
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Po przerwie Rada wznowiła obrady. 

Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej Pani  Agnieszka  D.  Kuliś odczytała  protokół  Komisji

Skrutacyjnej. W wyniku głosowania poszczególni kandydaci otrzymali następujące ilości głosów:

1. Pan Kapelański Jan - 9 głosów;

2. Pan Konstanty Marcin - 5 głosów.

Zgodnie z załącznikiem Nr 4 do Statutu Miasta Kolno uchwalonego uchwałą Nr XXXI/168/09 Rady

Miasta Kolno z dnia 28 maja 2009 r. w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Kolno, Komisja Skrutacyjna

stwierdziła,  iż  w wyniku tajnego głosowania po drugiej  turze wyborów Pan Jan Kapelański,  został

wybrany na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kolno.

UCHWAŁA Nr XVIII/112/16

(w załączeniu)

Pan  Mieczysław  Śniadach - Przewodniczący  Rady –  gratuluję  wyboru  i  zapraszam  do  stołu

prezydialnego. 

Pan Jan Kapelański – Wiceprzewodniczący Rady – dziękuję za zaufanie i postaram się nie zawieść. 

Pan  Mieczysław  Śniadach - Przewodniczący  Rady –  Szanowna  Rado!  Pan  Jan  Kapelański  jest

członkiem Komisji  Rewizyjnej.  Zgodnie  z  obowiązującym Statutem Miasta  Kolno  mandat  członka

Komisji Rewizyjnej wygasa m. in. w przypadku wyboru członka Komisji na Wiceprzewodniczącego

Rady. Komisja Rewizyjna składa się z 4 radnych: Przewodniczącego, Zastępcy Przewodniczącego oraz

pozostałych członków w liczbie 2,  a liczba członków komisji  stałych nie  może być mniejsza niż  3

osoby.

W związku z powyższym proponuję zmianę porządku obrad poprzez dodanie 17 punktu brzmieniu:

„Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Miasta i przedmiotu ich działania.”.

Innych propozycji nie było.

Przewodniczący Rady poddał  zmianę  w porządku posiedzenia  pod głosowanie.  Za  wprowadzeniem

zmiany  w  porządku  dziennym  obrad  głosowało  14  radnych,  głosów  przeciwnych  –  zero,  głosów

wstrzymujących się – zero.

Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia po zmianach:

1. Otwarcie sesji, zapoznanie z porządkiem obrad.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy między sesjami. 

4. Interpelacje i zapytania radnych.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kolno na 2016 r.

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty prolongacyjnej.

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie wyrażenia zgody  na  wynajem  nieruchomości  w  trybie

bezprzetargowym na okres dłuższy niż 3 lata.

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność

Miasta Kolno oraz wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiących własność Miasta

Kolno prawem zabudowy.

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zorganizowania  wspólnej  obsługi  finansowej  jednostkom

organizacyjnym zaliczonym do sektora finansów publicznych.

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  współpracy  miasta  Kolno  z  organizacjami

pozarządowymi oraz innymi podmiotami w rozumieniu przepisów ustawy o działalności pożytku

publicznego i o wolontariacie na 2017 rok.

13. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych miasta Kolno w roku szkolnym 2015/2016.

Informacja nt. wyników z egzaminów szkolnych.

14. Informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2015 rok.

15. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej za III kwartał 2016 r.

16. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kolno.

a) zgłaszanie kandydatów na funkcję wiceprzewodniczącego Rady Miasta;

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej;

c) przeprowadzenie głosowania (tajnego);

d) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór.

17. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Miasta i przedmiotu ich działania.

18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. Wolne wnioski.

19. Zamknięcie obrad. 

Ad. 17.

Pan Mieczysław Śniadach –  Przewodniczący Rady –  przystępujemy do 17 punktu porządku obrad

tj.  podjęcie  uchwały  w sprawie  powołania  stałych komisji  Rady Miasta  i  przedmiotu  ich  działania.

Związku z tym, iż mandat członka Komisji Rewizyjnej wygasa w przypadku wyboru członka Komisji

na  Wiceprzewodniczącego  Rady,  a  skład  Komisji  musi  być  4  osobowy,  zatem  należy  dokonać

uzupełnienia  składu  Komisji  Rewizyjnej.  Kto  z  Państwa  Radnych  chciałby  pracował  w  Komisji

Rewizyjnej?
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Radny Paweł Sielawa wyraził zgodę na pracę w Komisji Rewizyjnej.

Pan Jan Kapelański – Wiceprzewodniczący Rady wyraził zgodę na pracę w Komisji Praworządności

i Spraw Obywatelskich.

Przewodniczący Rady odczytał  projekt  uchwały  w sprawie  powołania  stałych komisji  Rady Miasta

i przedmiotu ich działania. 

Następnie  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  Za  podjęciem  projektu

uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwałę w sprawie powołania stałych komisji Rady Miasta

i przedmiotu ich działania, Rada podjęła jednogłośnie. 

UCHWAŁA Nr XVIII/113/16

(w załączeniu)

Ad. 18.

Pan Mieczysław Śniadach  – Przewodniczący Rady -  przechodzimy do punktu  18 porządku obrad

tj.  odpowiedzi  na  interpelacje  i  zapytania  radnych  oraz  wolne  wnioski.  Proszę  Pana  Burmistrza

o udzielenie odpowiedzi.

budynek przy ul. Wojska Polskiego

Pan Andrzej Duda – Burmistrz Miasta – kolejny raz zwrócimy się do Nadzoru Budowlanego w Kolnie

w tej sprawie. 

remont KOKiS

Pan Andrzej Duda – Burmistrz Miasta – tak, składamy wnioski na dofinansowanie.

 

modernizacja oczyszczalni ścieków

Pan Andrzej Duda – Burmistrz Miasta – przygotowujemy projekt i wniosek do złożenia.

modernizacja ulicy Wojska Polskiego

Pan Andrzej Duda – Burmistrz Miasta – ogłoszony jest ponowny przetarg. Mam nadzieję, że w drugim

przetargu zostanie wyłoniony wykonawca. Czy prace zaczną się w następnym roku? Mam nadzieję,

że tak. Wszystko zależy od tempa prac projektowych i otrzymania pozwolenia na budowę.  

ul. Łąkowa

Pan Andrzej Duda – Burmistrz Miasta – wykonamy analizę i przedstawię kosztorys przedsięwzięcia. 
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Wolne wnioski:

Przewodniczący Rady odczytał pismo z Wojskowej Komendy Uzupełnień w Łomży w sprawie projektu

„Samoobrona Kobiet”.

Ad. 19. 

Przewodniczący Rady stwierdził wyczerpanie przyjętego porządku dziennego sesji i zamknął obrady

XVIII sesji zwyczajnej Rady Miasta Kolno. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w sesji.

Na tym protokół zakończono. 

   Przewodniczący Rady Miasta

                Mieczysław Śniadach

Protokołowała:

Monika Luty
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